
 آرمان ملی: پس از شکست غیرمنتظره پرسپولیس برابر 
مس رفسنجان، سرمربی اسپانیایی تیم فوتبال پرسپولیس 
به صورت توافقی از این تیم جدا شد. با جدایی گاریدو حالا 
سیدجلال حسینی به عنوان مربی موقت روی نیمکت 

پرسپولیس خواهد نشست.
 تصمیم 

شنبه شب گذشته در چارچوب هفته سیزدهم رقابت های 
، پرسپولیس با نتیجه ۳ بر یک برابر مس رفسنجان  لیگ برتر
شکست خورد تا بحران در اردوگاه سرخ پوشان ادامه داشته 
باشد. به دنبال این شکست باشگاه پرسپولیس ضمن 
که به زودی در خصوص  کرد  جریمه اعضای تیم اعلام 
کادرفنی این تیم تصمیم گیری خواهد کرد. پیگیری های 
ایرنا از این موضوع حکایت دارد که  شنبه شب گذشته رضا 
گاریدو  کارلوس  درویش مدیرعامل پرسپولیس با خوان 
گفت وگو کرده و خواستار پایان همکاری با وی شده است. 
درویش روز یکشنبه  نیز با گاریدو جلسه ای خواهد داشت 
تا این همکاری به صورت توافقی به پایان برسد. با توجه 
به پرداخت ۴۰ درصد از قرارداد کادرفنی توسط باشگاه به 
نظر می رسد باشگاه پرسپولیس و سرمربی اسپانیایی برای 
جدایی با یکدیگر به توافق برسند. همچنین ظرف ۲۴ ساعت 
آینده و با برگزاری نشست هیات مدیره باشگاه پرسپولیس و 
با موافقت تمامی اعضا پایان همکاری با گاریدو اعلام خواهد 
شد. گفتنی است تا زمان معرفی سرمربی جدید سیدجلال 
عهده  بر  را  خ پوشان  سر هدایت  باقری  کریم  و  حسینی 

خواهند داشت.
 گل محمدی؟!

هوشنگ نصیرزاده مدیرعامل باشگاه فولاد  در گفت وگو 
گل محمدی  ح شدن نام یحیی  با تسنیم، در مورد مطر
به عنوان گزینه هدایت پرسپولیس، اظهار داشت: فعلاً به 
دست ما هیچ پیشنهادی نرسیده و هیچ صحبتی هم مطرح 
ح  نشده است. این پیشنهادات تنها در فضای مجازی مطر
می شود. یحیی گل محمدی تحت قرارداد باشگاه ماست و 
ما با همدیگر همکاری خوبی داریم. مدیرعامل باشگاه فولاد 
خوزستان تصریح کرد: از هر حیث که حساب کنید فولاد 
جایگاه بهتری برای یحیی گل محمدی است. اولاً تیم ما 
دارای ورزشگاه اختصاصی و برخی امکاناتی است که خیلی از 
تیم ها آن را ندارند. ما در بحث تعمیر و نگهداری این امکانات 
هم به خوبی عمل می کنیم. دوماً یحیی گل محمدی در 
میان هواداران خوزستانی بسیار محبوب است و آنها فوتبال 
را به خوبی درک می کنند. حتی در شرایط بحرانی فولاد هم 
هواداران تیم را تنها نگذاشتند.  »به نظر می رسد بعضی 
ح کردن نام یحیی گل محمدی به عنوان  واسطه ها با مطر
گزینه احتمالی تیم های بزرگ، در پشت صحنه مشغول 
تلاش برای معرفی مربیان خارجی مدنظر خود هستند.«، 
کرد: یحیی  ح این موضوع، اذعان  کنش به طر وی در وا
کنون 9 جام کسب کرده  گل محمدی مربی بزرگی است و تا
است. هر باشگاهی دوست دارد با این سرمربی بی حاشیه کار 
کند، اما یکسری با راه انداختن این شایعات آرامش تیم ما را 
می گیرند. این در حالی است که تیم ما قصد دارد در دو بازی 

آتی، جایگاهش را در جدول مستحکم کند.
 نظر درخشان 

حمید درخشان در گفت وگو با ایرنا، در خصوص شکست 

پرسپولیس مقابل مس رفسنجان در هفته سیزدهم لیگ 
برتر اظهار داشت: اصلا بازی خوبی نبود و هیچ کس انتظار 
نداشت پرسپولیس بازنده بازی شود. دیروز همه نتایج لیگ 
به نفع پرسپولیس بود که بتواند خود را به جمع ۳ تیم برتر 
برساند ولی متاسفانه هیچ کس قدر این نتایج را ندانست. 
از اول لیگ هم شاهد بودیم که پرسپولیس زهردار نیست و 
الان هم باخت های پیاپی تیم را تماشا می کنیم. به نظر من 
بازیکنان هیچ اشکالی ندارند. وی افزود:  قبلا در مصاحبه هایم 
می گفتم ایراد از بازیکنان است، اما بعد از دیدار مقابل مس 
رفسنجان به این نتیجه رسیدم که کادرفنی پرسپولیس و 
سرمربی این تیم مقصر همه نتایج تیم هستند. کادرفنی ما 
نسبت به فصل های گذشته ضعیف تر است و کیفیت لازم را 
ندارد. پیشکسوت پرسپولیس در مورد انتقاد از عملکرد خوان 
کارلوس گاریدو گفت: امیدوارم در آینده نزدیک، مدیریت 
باشگاه پاسخگو باشد که بر چه اساس و بر چه معیاری گاریدو 
را به تیم آوردند و دوم اینکه چرا بازیکنانی که در حد و اندازه 
تیم نبودند به پرسپولیس آمدند. متاسفانه تصمیمات غلط 
باعث شد پرسپولیس از اوج فاصله بگیرد. پرسپولیس این 
فصل به لطف گاریدو به تیمی تبدیل شده که راه گلزنی را 
کادرفنی است،  کرده است و مقصر این موضوع  فراموش 
نه بازیکنان. درخشان ادامه داد: این سرمربی اسپانیایی 
هنوز نمی داند از کدام بازیکن در کجای زمین استفاده کند؛ 
گاریدو استفاده از فرشاد فرجی در  یک نمونه از شاهکار 
دفاع کنار است. تنها نقطه قوت پرسپولیس در فصل های 
کتیک های  گذشته دفاع های چپ و راست بود که امسال با تا
سرمربی جدید هیچ کدام از بازیکنان نمی توانند نفوذ کنند. 
وی در خصوص بازی بعدی پرسپولیس مقابل خیبر خرم آباد 
کرد:  خیبر هم  ، خاطرنشان  در هفته چهاردهم لیگ برتر
در حال حاضر در انتهای جدول قرار دارد و قطعا مقابل 
پرسپولیس با انگیزه بازی می کند. امیدوارم بازیکنان به 
خودشان بیایند تا بتوانند دوباره به کورس قهرمانی برگردند. 
ما باید حداقل از این دو بازی باقی مانده نهایت استفاده را 

بکنیم و به جدول برگردیم.

 صحبت رافت 
پایان رأفت در گفت وگو با تسنیم، درباره شکست پرسپولیس 
برابر مس رفسنجان و اوضاع بحرانی این تیم گفت: من دو 
ماه پیش هم در مصاحبه هایم به این موضوع اشاره کردم که 
نگران آینده پرسپولیس هستم و بدترین اتفاق برای یک تیم 
کتیکی است.  نوسان در نتیجه گیری و همچنین نوسان تا
گر  پرسپولیس مثل گذشته شاداب فوتبال بازی نمی کند و ا
مربی ایرانی این نتایج را می گرفت معلوم نبود چه بلایی سرش 
می آمد. پرسپولیس در این چند سال وارد بحران می شد، 
ولی بحران ها جمع می شدند، باشگاه هم در این چند سال 
بارها تصمیمات عاقلانه گرفته و حالا زمانش رسیده است که 
بهترین تصمیم را بگیرد. وی ادامه داد: وضعیت پرسپولیس 
مثل یک مسابقه فوتبال است که کار به ضربات پنالتی کشیده 
است و حالا یک بازیکن باید بهترین تصمیم را گرفته و با گل 
کردن آخرین پنالتی تیمش را قهرمان کند. پرسپولیس هم 
در حال حاضر نیاز به یک شوک دارد. این مسائل در فوتبال 
طبیعی است که یک مربی ممکن است در یک تیم موفق 
نشود و حالا باشگاه باید از گاریدو عبور کند. در شرایط فعلی 
کریم باقری و سیدجلال حسینی می توانند هدایت تیم را بر 
عهده بگیرند. باشگاه می تواند به آنها اعتماد کند و ابتدا کار 
گر هم قصد آوردن مربی  را به دست این دو مربی بدهد تا ا
خارجی را داشت، یک انتخاب درست داشته باشد. رأفت 
با اشاره به شایعاتی که راجع به بازگشت یحیی گل محمدی 
به پرسپولیس ایجاد شده است، تصریح کرد:  این کار درست 
نیست و پرسپولیس باید در این مقطع قید گل محمدی را 
بزند. او سرمربی فولاد است و این کار جوانمردانه نیست که 
پرسپولیس سراغ گل محمدی برود و فولاد را به هم بریزد. 
بدون شک در مقاطع دیگر گل محمدی می تواند جزو بهترین 
گزینه ها باشد، ولی در این مقطع درست نیست باشگاه سراغ 
فردی برود که با یک تیم قرارداد دارد. در دنیا مربیان زیادی 
هستند که در حال حاضر فعالیت ندارند و پرسپولیس در 
صورت آوردن مربی خارجی باید سراغ گزینه ای برود که به 

معنای واقعی بتواند تیم را متحول کند.
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پایان کار گاریدو – پرسپولیس! 

کوتـــــــاه
تصمیم گیری در مورد وحید مرادی 

در مجمع فوق العاده والیبال
فدراسیون والیبال اعلام کرد با موافقت 
وزارت ورزش و جوانان، مجمع عمومی 
فوق العاده فدراسیون والیبال ساعت ۱۰ 
کادمی  صبح یکشنبه، ۳۰ دی  در سالن آ
انتخاب  می شود.  برگزار  المپیک  ملی 
تقویم  اعلام  و  رئیسه  هیات  اعضای 
مهم ترین  از   ۱۴۰۴ سال  برنامه های  و 
مجمع  جلسه  دستور  محورهای 
خواهد  والیبال  فدراسیون  فوق العاده 
بود. به گزارش ایسنا، چندی پیش میلاد 
تقوی، رئیس فدراسیون والیبال به دلیل 
غیبت چند ماهه وحید مرادی طی حکمی 
علی اصغر مونسان را به عنوان نایب رئیس 
فدراسیون والیبال معرفی کرد. در پی این 
ماجرا وحید مرادی انتقاد کرد و خود را 
نایب رئیس قانونی فدراسیون دانست که 
انتخاب فرد دیگری مطابق با اساسنامه 
فدراسیون والیبال نیست. میلاد تقوی 
کنش به این موضوع ضمن دفاع از  در وا
کرد وحید مرادی  تصمیم خود، عنوان 
این حق را دارد که اعتراض خود را پیگیری 
کند، اما فدراسیون مستندات لازم برای 
تصمیم خود را دارد و کاری خلاف قانون 
انجام نداده است. از طرفی مونسان به 
عنوان سرپرست نایب رئیسی فدراسیون 
انتخاب شده است تا در زمان برگزاری 
مجمع عمومی فدراسیون، اعضای مجمع 
این  بر  کنند.  تصمیم گیری  موردش  در 
اساس ۳۰ دی ماه که مجمع فوق العاده 
این فدراسیون برگزار می شود در این مورد 

نیز تصمیم گیری خواهد شد. 

 لغو اعزام تیم ملی تیراندازی 
به اسلوونی به خاطر ویزا

تیم ملی تیراندازی به دلیل آنچه که عدم 
صدور ویزا عنوان شده است به مسابقات 
تیم ملی  شد.  نخواهد  اعزام  اسلوونی 
تیراندازی ایران قرار بود به مسابقات جایزه 
بزرگ اسلوونی که تنها مسابقه جایزه بزرگ 
رسمی فدراسیون جهانی است اعزام شود 
اما طبق شنیده ها تیراندازان این سفر را به 
دلیل مشکلاتی که عدم صدور ویزا عنوان 
شده است از دست خواهند داد. جایزه 
بزرگ اسلوونی ۱۸ دی ماه و در ماده تفنگ 
و تپانچه بادی انجام می شود. کادر فنی 
تیم های ملی تفنگ و تپانچه نیز با برگزاری 
مسابقات انتخابی و رکوردگیری، نفرات 
اعزامی به این مسابقات را انتخاب کرده  
بودند. طبق شنیده ها سفارت اسلوونی 
هنوز برای ملی پوشان وقت برای صدور 
ویزا مشخص نکرده و به همین دلیل است 
که ملی پوشان به این مسابقات نخواهند 

رفت. 

 تعویق بازی فولاد - طبیعت 
در لیگ بسکتبال

بازی های دور برگشت لیگ برتر مردان 
ایران، از امروز )دوشنبه - ۲ دی ۱۴۰۳( به 
دلیل لغو بازی تیم های فولاد هرمزگان 
- طبیعت تهران، با برگزاری پنج دیدار از 
هفته دوازدهم )هفته اول دور برگشت( 
آغاز می شود. با توجه به اینکه تیم فولاد 
هرمزگان در روزهای گذشته انصراف خود 
از ادامه بازی های لیگ برتر را با ارسال 
نامه ای به فدراسیون و سازمان لیگ اعلام 
کرده بود، پس از پیگیری های سازمان لیگ 
، باشگاه فولاد  قرار شد تا در روزهای اخیر
تصمیم نهایی خود را اعلام کند. باشگاه 
فولاد در مکاتبات جدید خود با سازمان 
لیگ بسکتبال، زمان یک هفته ای برای 
کردن مشکلات خود  رسیدگی و برطرف 
درخواست کرد که این مسأله با مخالفت 
سازمان لیگ همراه شد و تنها سازمان 
لیگ با به تعویق افتادن بازی روز دوشنبه 

این تیم موافقت کرد. 

آلما حسینی؛ دومین برنزی ایران 
در وزنه برداری نوجوانان آسیا

رقابت های  در  ایران  مدال  دومین 
وزنه برداری نوجوانان و جوانان آسیا به نام 
آلما حسینی ثبت شد. در سومین روز از 
رقابت های وزنه برداری نوجوانان و جوانان 
قهرمانی آسیا در قطر و در پایان رقابت های 
دسته 67 کیلوگرم دختران، آلما حسینی با 
رکورد ۱۸۳ کیلوگرم ضمن کسب مدال برنز 
دوضرب، روی سکوی سوم آسیا ایستاد و 
مدال برنز مجموع رده سنی نوجوانان را 
نیز به دست آورد. حسینی در یک ضرب 
با مهار وزنه ۸۲ کیلوگرم چهارم شد و یک 
کیلوگرم رکورد یک ضرب نوجوانان ایران 
را ارتقا داد. او در دو ضرب هم وزنه ۱۰۱ با 
بالای سر برد و با رسیدن به حدنصاب 
شکستن  ضمن  کیلوگرم،   ۱۸۳ مجموع 
رکورد مجموع ایران به میزان یک کیلوگرم، 
صاحب گردن آویز برنز شد. حسینی در 
رده سنی جوانان هم در جایگاه دهم قرار 
گرفت. در این دسته وزنی و در رده سنی 
جوانان، سیده غزل حسینی دیگر نماینده 
کشورمان بود که در یک ضرب با مهار وزنه 
۱9۱ کیلوگرم چهارم شد، اما در دوضرب با 
( و ۱۱۰  از دست دادن وزنه های ۱۰6 )دو بار

کیلوگرم اوت کرد. 

خبـــــــــر

فلاحتی: تاج پیش از انتخابات قبلی پرونده باز قضائی داشت
 مجمع فدراسیون فوتبال به هر شکلی 
که بود برگزار شد و مواردی هم که به عنوان 
قانونی  غیر  معرفی  البته  و  مالی  انحراف 
اعضای کمیته های انتخاباتی بود، در مجمع 
به تصویب رسید. پس از مجمع نامه هایی به 
ک رسید که نشان می داد علی  دست تابنا
فلاحتی، رئیس کمیته بدوی انتخابات درباره 
غیرقانونی بودن معرفی اعضای کمیته های 
انتخاباتی از سوی هیات رئیسه به هدایت 
ممبینی، دبیرکل فدرسیون فوتبال و اعضای 
مجمع تذکر داده است. در این راستا با علی 
گرفتیم تا درباره ابهامات  فلاحتی تماس 

مجمع و... صحبت کنیم. 
آذرماه  پیش از برگزاری مجمع ۲۵   
فدراسیون فوتبال متوجه شدیم که شما 
تذکراتی را به ممبینی و اعضای مجمع 
داده بودید و حتی برای اعضای مجمع 
شماره خود را گذاشتید. در این خصوص 

صحبت می کنید؟
در  همراهم  تلفن  شماره  تعبیه  بله، 
انتهای نامه به جهت پیش بینی قطع کردن 
دسترسی ام به اتوماسیون فدراسیون بود که 
این اقدام را هم در نهایت دقیقاً روز برگزاری 

مجمع غیرقانونی انتخاباتی انجام دادند. 
 یکی از مواردی که در نامه شما وجود 
داشت، این بود که گویا فدراسیون فوتبال 
مدعی شده بوده سعی داشتند با شما 
تماس بگیرند، اما موفق به انجام این کار 
آیا چنین موضوعی برای خود  نشدند. 
فدراسیون فوتبال قابل باور است که موفق 
نشوند به رئیس یکی از کمیته های خود 

دسترسی داشته باشد؟
اولا اینجانب کل این مدت تهران بودم، 
علاوه بر آن و با فرضی که حتی در دورترین 
نقطه دنیا از استرالیا تا آمریکا یا ژاپن هم که 
باشم، اتوماسیون فدراسیون و کاربری من 
در دسترس تمامی مسئولان فدراسیون به 
ویژه رئیس و دبیرکل است. این یک روال بوده 
که نامه های رسمی فی مابین چه در دوران 
دبیرکل سابق آقای کامرانی فر، چه سرپرست 
قبلی دبیرکلی، آقای پرهیزگاری و چه زمان 
تصدی آقای ممبینی در منصب دبیرکلی، 

از زمان تعریف کاربری در اتوماسیون، یعنی 
به  دسترسی ام  قطع  زمان  تا   ۱۴۰۱ اوایل 
اتوماسیون در تاریخ ۲۵ آذر ۱۴۰۳ که به طور 
غیرقانونی توسط دبیرکل انجام شد، از همین 
طریق انجام می گرفت. ثانیاً اساساً رساندن 
؛ بعد از دریافت  اسامی مهم است نه دیدار
اسامی طبق بند ۱ ماده 6 مقررات انتخاباتی 
که اعلام می دارد »جلسات توسط رئیس 
کمیته انتخابات برگزار می شود« اینجانب 
باید از اعضا دعوت و جلسه طبق روال برگزار 
می شد و نتیجه فرایند آن در جلسه نهایی 
صورتجلسه و به دبیرکل اعلام می شد؛ دقیقاً 

مثل همیشه، اما این اتفاق نیفتاد. 
چه  آمده،  پیش  که  وضعی  این  با   
چیزی در انتظار فدراسیون فوتبال و کمیته 
در  که  است  غیرقانونی اش  انتخاباتی 

مجمع ۲۵ آذر ماه رأی گیری آن انجام شد؟
 راستش این حجم از جسارت در تخلف، 
به سخره گرفتن قوانین سازمان فوتبال است 
که منافع ملی را تهدید و احساسات مردم، 
این صاحبان اصلی فوتبال را جریحه دار 
کمیت به عنوان  کرده و بعید می دانم حا
نماینده همین مردم از عاملین و آمرین آن 
به سادگی بگذرد. آخر این حجم از تخلف 
طبیعی نیست و بدتر از آن اینکه دبیرکل 
محترم جسورانه پس از اتمام مجمع عمومی 
مصاحبه می کنند و با صراحت لهجه اعلام 
می دارند این انتخابات قانونی بوده است. در 
حالی که عاقلانه ترین رفتار تمکین به تذکرات 

و هشدارهای رئیس کمیته بدوی به عنوان 
رئیس تنها مرجع تفسیر و تصمیم گیری در 
امور انتخاباتی است تا مجبور به پذیرش و 

تحمل عواقب قانونی آن نشوند. 
 آیا کنار گذاشتن شما در این دوره از 
انتخابات، موضوع پشت  کمیته بدوی 

پرده ای داشته؟
راستش نمی دانم، این حق رئیس و هیات 
رئیسه است که هر که را بخواهند معرفی 
کنند. در حال حاضر مشکل معرفی دیگران 
و حذف اینجانب نیست، مشکل رعایت 
نشدن الزامات قانونی در این معرفی است 
که باعث بطلان چنین انتخاباتی شده و 
موجبات عدم وجاهت قانونی کمیته جدید 

را فراهم کرد. 
 در دوره قبلی انتخابات، مهدی تاج 
پیش از انتخابات ۱۴۰۱ پرونده داشت و 
این پرونده ۲۸ اردیبهشت ۱۴۰۱ به رأی 
رسیده بود. او چگونه در کمیته ای که شما 
ریاستش را به عهده داشتید، شرایطش 

احراز شد؟
بله، پرونده داشت، اما پرونده او به رأی 

قطعی نرسیده بود. 
که به   شما در انتهای نامه اخیری 
هدایت ممبینی ارسال کردید، رونوشتی به 
کمیسیون اصل ۹۰ هم ارسال کرده اید. پس 
طبیعتاً آنها را به عنوان یک مرجع قانونی 
قبول دارید. پیش از همان انتخابات ۸ 
شهریور ۱۴۰۱ آقای نصراله پژمان فر، رئیس 

کمیسیون اصل ۹۰ در توئیتی نوشته بود که 
حضور مهدی تاج در انتخابات به دلیل 
پرونده مارک ویلموتس غیر قانونی است. 

چرا آن زمان به این مورد توجهی نشد؟
البته که کمیسیون اصل 9۰ جایگاه قانونی 
دارد و من همان موقع از طریق دوستی 
مشترک برای جناب پژمان فر پیغام فرستادم 
و خواهش کردم چنانچه ضروری می دانند، 
با هم صحبتی داشته باشیم و نتیجه منطقی 
گرچه چنین اتفاقی نیفتاد،  لازم را بگیریم. ا
اما پس از آن دیگر مصاحبه یا سخنی در این 
رابطه از ایشان منتشر نشد. در آن زمان هم 
درباره پرونده آقای تاج اطلاعاتی به دست 
من رسید، اما پرونده در حال رسیدگی بود. 
چون تجدید نظرخواهی کرده بودند، پرونده 
ک رد اشخاص  گر پرونده باز را ملا باز بود. ا
قرار می دادیم، آقایان میرشاد ماجدی و 
عزیز محمدی هم پرونده باز داشتند و باید 

رد صلاحیت می شدند. 
البته در این خصوص قوانین فیفا   
چیز دیگری می گوید و تا مشخص نشدن 
فوتبال  در  نمی توانند  پرونده  وضعیت 
فعالیت کنند. همان طور که آقایان سپ 
بلاتر و میشل پلاتینی متهم بودند و با اتهام 
از فیفا و یوفا اخراج شدند تا درباره پرونده 
آنها رسیدگی شود که پس از رسیدگی هم 
تبرئه شدند، اما آقای تاج نه تنها متهم 
که  که در یک پرونده محکوم شد  نبود 
اتفاقاً محکومیتش هم در زمینه فوتبال بود. 
اساساً لازمه ای بین قوانین فیفا و قوانین 
گر چنین الزامی  اساسنامه ما وجود ندارد و ا
وجود داشت، دیگر چه لزومی به اساسنامه 
را  فیفا  قانون  وجود داشت. خب همان 
ترجمه و اجرا می کردیم، با فرض صحت این 
گر قرار بود این قانون اجرا  نقطه نظر هم، ا
شود، ما باید انتخابات را تعطیل می کردیم. 
چون هم آقای ماجدی پرونده باز داشت 
و هم آقای عزیز محمدی و هم آقای تاج. 
ضمناً مستحضرید هر شخص می تواند علیه 
شخصی طرح دعوی کند و چون پرونده باز 
دارد، نتواند در انتخابات شرکت کند؛ اینکه 

نمی شود.

 مومنی: پیروزی مقابل پرسپولیس 
قابل انتظار نبود! 

کید  محمد مومنی مدیرعامل باشگاه مس رفسنجان تأ
کسی  کرد، پیروزی مقابل پرسپولیس قابل انتظار نبود و 
فکر نمی کرد بتوانند این تیم را در تهران شکست دهند. 
رفسنجان  مس  یک  بر   ۳ پیروزی  درباره  مومنی  محمد 
مقابل پرسپولیس اظهار داشت: بچه های تیم، دست به کار 
بزرگی زدند و بازی مهمی را بردند. تیم ما در حالی توانست 
پرسپولیس را شکست دهد که این تیم بازی قبلی اش را هم 
مقابل سپاهان با شکست پشت سر گذاشته بود و برای جبران 
این نتیجه به دیدار مس آمد، اما تمام اعضای تیم با یکدلی و 
اتحادی که داشتند توانستند این اتفاق مهم را رقم بزنند. وی 
ادامه داد: پیروزی دیروز ما خیلی قابل انتظار نبود و کسی فکر 
نمی کرد پرسپولیس را شکست دهیم، اما مس رفسنجان ثابت 
کرد وقتی شما منسجم باشید و سرشار از انگیزه و روحیه، 
می توانید کارهای بزرگی انجام دهید. این نشان می دهد که 
بازیکنان ما پیش از شروع بازی با پرسپولیس با این ذهنیت 
به زمین رفتند که نتیجه خوبی بگیرند تا هواداران رفسنجانی 

را خوشحال و نتایج گذشته تیم را جبران کنند. 

سیدصالحی: مدافعان کناری پرسپولیس 
رونده نیستند

سید مهدی سیدصالحی، بازیکن پیشین پرسپولیس 
در ارزیابی از عملکرد این تیم گفت: پرسپولیس نسبت به 
بازی های گذشته با ترکیب ثابت تری به زمین آمد، پرسپولیس 
می دانست که مسعود شجاعی تفکرات مس را تغییر داده و 
مسی ها به دنبال این بودند که بازی سازی را از دروازه انجام 
دهند، هافبک ها و مدافعان پرسپولیس را بالا بکشند و 
بتواند از پشت خط دفاعی آنها استفاده کنند. پرسپولیس  
که بازی مالکانه داشته باشد و از  هم به دنبال این بود 
کناره ها و عمق خط دفاعی حریف استفاده کند. در این بازی 
پرسپولیس نشان داد که بیشتر آسیب هایی که در این فصل 
داشته از روی ضربات ایستگاهی و کرنر بوده است. مس 
از رو دو کرنر به گل رسید، تمرکز و مسئولیت پذیری در این 
ضربات در پرسپولیس دیده نمی شد. بعد از دو بر صفر شدن 
بازی، پرسپولیس بازی را در اختیار گرفت و مخصوصا گاریدو 
تعویض های خوبی انجام داد و موقعیت سازی کرد اما مس 
فشرده بازی می کرد و به ضد حمله چشم داشت. بازیکن 
پیشین پرسپولیس ادامه داد: پرسپولیس برنامه دوم ندارد. 
در خط حمله و هافبک پرسپولیس استرس وجود دارد و 
گر گاریدو با این روش پیش برود، کار سخت خواهد  طبیعتا ا
شد. دفاع چپ و راست های پرسپولیس رونده نیستند و 
سانترهای خوبی نمی کنند و در حمله هم شرکت ندارند. به 
خاطر همین خط هافبک آنها مجبور می شود که بازتر بازی 
کند و بین خط هافبک و حمله پرسپولیس فاصله ایجاد 

می شود. در هر صورت آنها پیروز نشدند. 

مرفاوی: استقلال به ثبات نسبی رسیده است 
صمد مرفاوی در خصوص شرایط استقلال و عدم پیروزی 
آبی پوشان در دو بازی اخیر گفت: استقلال در قیاس با شرایط 
نامطلوبی که در ابتدای فصل داشت، به ثبات نسبی رسیده 
ولی هنوز وضعیت ایده آلی ندارد. در حال حاضر استقلال 
لغزشی به سمت پایین ندارد و تلاش می کند در جدول رتبه 
خود را بهتر کند، طبیعتا مشکلاتی وجود دارد که از جمله 
گر مشکلات  آن می توان به گلزنی اشاره کرد. وی ادامه داد: ا
فنی وجود دارد، دلیلش به ساختار تیم مربوط می شود چون 
این تیم در ابتدای فصل با تفکر یک مربی دیگر بسته شده 
و حالا موسیمانه می خواهد با تفکرات خودش روند را تغییر 
دهد و در این راه با مشکلاتی مواجه است. استقلال در حال 
حاضر نیاز به چند بازیکن کارساز دارد که بتوانند وضعیت 
تیم را تغییر دهند. در واقع موسیمانه منتظر نقل و انتقالات 
زمستانی است تا بتواند با جذب چند بازیکن جدید، شرایط 

استقلال را تغییر دهد. 

  حسین کعبی: یک نفر بین مدیران ما 
و فولاد موش می دواند 

حسین کعبی مربی استقلال خوزستان با اشاره به فاصله 
هفت امتیازی تیمش با فولاد خوزستان اظهار داشت: این 
مدیران توانسته اند فولاد و استقلال خوزستان را به بالای 
جدول برسانند و امتیاز تیم ها به هم نزدیک است. همین 
که حال مردم خوزستان را خوب کرده ایم و آنها با ورزشگاه 
آشتی کرده اند، یک دنیا ارزش دارد. این اختلاف ها کاملاً 
طبیعی است و خودم در جریان اتفاق قرار دارم. کعبی در 
گفت: یک نفر این وسط  ادامه اظهارات خود به تسنیم 
موش می دواند تا بین دو مدیر خوزستانی دعوا بیندازد. 
مانند سه یا چهار سال پیش که در فولاد بودم. کسانی که 
به فوتبال خوزستان می آیند، از سادگی مردم خوزستان 

استفاده می کنند. 

موتور گلزنی هالند خاموش شده!
روند نزولی منچسترسیتی با شکست برابر استون ویلا 
گردان پپ گواردیولا در ۱۲ بازی اخیرشان در  ادامه یافت. شا
تمامی رقابت ها یک برد، دو تساوی و 9 شکست داشته اند 
گواردیولا بعد از بازی عصر  که بی سابقه بوده است. پپ 
شنبه گفت: »ما موقعیت هایی را تبدیل به گل نمی کنیم که 
قبلا می کردیم و توپ هایی وارد دروازه  ما می شوند که قبلا 
نمی شدند.« این حرف ها یعنی انتقاد از عملکرد دفاعی و 
هجومی. عملکرد ارلینگ هالند، مهاجم گلزن منچسرسیتی 
بسیار بد بوده است. این بازیکن نروژی در ۱۲ بازی قبلی لیگ 
برتر تنها سه گل زده است. او در صحبت هایی گفت: ناامید 
هستیم. وضعیت ما اصلا خوب نیست. استون ویلا بازیکنان 
خوبی دارد و بازی کردن در زمین این تیم دشوار است. باید به 
خودمان باور داشته باشیم و اعتماد به  نفسمان را به دست 
بیاوریم و سخت کار کنیم. من به اندازه کافی خوب بازی 
نکردم و موقعیت هایم را به گل تبدیل نکردم و به همین خاطر 
باید پیشرفت کنم. مهاجم نروژی در پایان گفت: گواردیولا 
در هفت سال اخیر شش بار قهرمان لیگ برتر شد. این را 
فراموش نکنید! او راهی برای خروج از بحران پیدا خواهد کرد. 
ما هنوز به او ایمان داریم. باید بیشتر از همیشه تلاش کنیم. 


